
14 mei 2024 spreektijd             Gemeente Westervoort  Commissie Ruimte en Financiën 
 
Geachte voorzitter, college en commissieleden, 
 
Ik wil graag gebruik maken van de mij geboden spreektijd. 
Het betreft agendapunt 7: Gebiedsvisie Westervoort Noord. 
 
Ik spreek op persoonlijke titel. 
 
Graag wil ik duidelijk maken dat het verhuizen van de buitensportverenigingen nog lang niet 
aan de orde is. Wellicht helemaal niet zal gebeuren. Hier wordt veel te lichtzinnig mee 
omgegaan en de buitensportverenigingen mogen geen speelbal van de politiek worden. 
 
Ik heb vaker gebruik gemaakt van spreektijd. Dat is al een paar jaar geleden en ging over de 
bouw van een nieuwe locatie voor basisschool De Brug. Er zou een multifunctioneel gebouw 
achter het zwembad worden gebouwd, maar dat kon blijkbaar niet doorgaan wegens 
bezwaren van omwonenden. Helaas heeft hetgeen ik toen gezegd heb, helemaal niets 
uitgehaald. We weten allemaal dat er een nieuw schoolgebouw is neergezet. Dus geen 
multifunctioneel gebouw. Diverse Westervoortse verenigingen zouden van dat nieuwe 
gebouw gebruik kunnen maken, maar dat ging dus niet door. De verenigingen konden zelf 
een oplossing verzinnen. 
 
Door het besluit van de gemeente over de bouw van Basisschool De Brug, ben ik nu zeer 
sceptisch wat er daadwerkelijk gaat gebeuren met de buitensportverenigingen. We lezen 
allemaal in de media dat in Westervoort alle buitensportverenigingen moeten wijken voor 
woningbouw. Deze verenigingen moeten maar naar Duiven. Blijkbaar heeft Gemeente 
Westervoort wederom lak aan de belangen van Westervoortse verenigingen. Gemeente 
Westervoort jaagt de buitensportverenigingen het dorp uit. En als Westervoort Noord is 
volgebouwd, is er ook nooit meer plaats voor buitensport in Westervoort. 
 
Over de andere buitensportverenigingen weet ik niet veel, maar ik weet wel dat Sportclub 
Westervoort heel erg met de bewoners van Westervoort verbonden is. Veel van deze 
bewoners vinden het helemaal niets dat Sportclub Westervoort het dorp uitgaat. Dit gaat 
ten koste van veel meer activiteiten en initiatieven binnen Westervoort dan alleen maar 
voetbal. Sportclub Westervoort heeft een enorme maatschappelijke betrokkenheid. 
En waar blijft de identiteit van de sportclub als deze eenmaal in Duiven is gevestigd?  
En wat gebeurt er op termijn?  
Een fusie met DVV? Of beter gezegd: een overname door DVV?  
Dan voetbalt iedereen in een oranje shirt en is de identiteit van Sportclub Westervoort 
helemaal verdwenen.  
De grote maatschappelijke functie van Sportclub Westervoort voor de bewoners van 
Westervoort verdwijnt dan. Dat is een heel erg groot gemis voor talloze bewoners van 
Westervoort. De bewoners waaraan Gemeente Westervoort dienstbaar moet zijn. 
Ja, de verhuizing van Sportclub Westervoort is een beslissing waar veel emotie bij komt 
kijken. 
 
 



Ik ben lid van Sportclub Westervoort. Ik ken de statuten van deze vereniging.  
Besluiten aangaande registergoederen, hebben een voorafgaande goedkeuring van de 
algemene ledenvergadering nodig. De leden van Sportclub Westervoort dienen dus eerst 
met een verhuizing in te stemmen. Er heeft hierover nog geen stemming plaatsgevonden. 
Dat kan ook helemaal nog niet.  
Er is nog veel te veel onduidelijk: 

• Is het financieel haalbaar voor Sportclub Westervoort? Dus kan de vereniging de 
exploitatie van een nieuwe accommodatie bekostigen? 

• Kan Gemeente Westervoort een accommodatie die aan de eisen van deze tijd 
voldoet wel betalen? Welke garantie krijgt Sportclub Westervoort daarvoor? Een 
bankgarantie van € 5 miljoen is dan niet meer dan normaal. 

• Welke rol speelt Gemeente Westervoort nog voor Sportclub Westervoort als deze 
eenmaal in Duiven is gevestigd? 

• En wat gaat er met AVW gebeuren? Een fusie tussen Sportclub Westervoort en AVW 
is nog lang niet in zicht of zal er wellicht helemaal niet komen. 

• En wat als Gemeente Duiven nog maar één voetbalvereniging in het dorp wil, in 
plaats van drie? Wie gaat dit immers allemaal betalen? 

De verhuizing van Sportclub Westervoort is dus niet alleen maar emotie, maar ook zakelijke 
kant is erg belangrijk. Denk aan financiële zaken en niet te vergeten de toekomstige 
organisatie van de verenigingen. 
 
Gemeente Westervoort is nu aan zet om duidelijkheid te geven aan de leden van de vier 
buitensportverenigingen. Dan kunnen de besturen van deze verenigingen uitleg geven aan 
hun leden en een stemming hierover organiseren. 
Ik voorzie nog geen positieve uitkomst. 
 
Daarnaast spelen nog tal van problemen, bijvoorbeeld de hogedruk gasleiding. Deze loopt 
onder het complex van Sportclub Westervoort door. Dat maakt woningbouw welhaast 
onmogelijk op die locatie. 
 
Waarom wordt niet besloten om juist op de huidige locatie een geweldig sportcomplex te 
bouwen waar alle bewoners van Westervoort trots op zijn en wat een grote uitstraling in de 
regio heeft.  
Hoe mooi zou het zijn als de buitensport niet het dorp wordt uitgejaagd, maar dat de 
buitensport juist een grote impuls krijgt in het dorp. Sportclub Westervoort leeft enorm bij 
veel Westervoorters. 
 
Een mooi sportcomplex dat voldoet aan de eisen van deze tijd, waar volop gesport wordt 
door de Westervoorters en mensen uit de regio. Dat is toch veel mooier dan Westervoort 
Noord volproppen met woningen. Zoveel woningen dat het wonen er niet fijn is en dat er 
vrijwel geen ruimte meer is voor de bewoners om te recreëren? 
Waarom moet er binnen Gemeente Westervoort zo veel gebouwd worden, als de bewoners 
er vrijwel niets kunnen doen? 
 
Er zijn talloze gemeenten in de regio die echt ruimte hebben om te bouwen, Westervoort 
heeft dat niet. Waarom dan toch alles vol bouwen in Westervoort, ten koste van de 



buitensport en de grote maatschappelijke functie die deze verenigingen binnen Westervoort 
hebben? 
 
Er is al een alternatief plan voor Sportclub Westervoort ingediend, maar daar is helemaal 
niet meer op teruggekomen. Waarom niet? 
 
Dank u voor uw aandacht en ik hoop dat u echt iets gaat doen voor de 
buitensportverenigingen en deze in Westervoort houdt. 
 
Ries Kniest 
 
 


